
Rada Gminy Ustronie Morskie 

Sesja 

Protokół nr 70 
 

LXX Sesja w dniu 23 listopada 2023  

Obrady rozpoczęto 23 listopada 2023 o godz. 08:30, a zakończono o godz. 12:38 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Basarab 

2. Mirosław Dziewiałtowicz 

3. Olga Grajek 

4. Krzysztof Grzywnowicz 

5. Marek Leciaho 

6. Roman Marciniak 

7. Barbara Płomińska 

8. Krzysztof Psykała 

9. Tomasz Rymaszewski 

10. Anna Sianos  

11. Andrzej Staszak 

12. Jolanta Szymczak 

13. Denis Tomala 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie, 

b) stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący Rady otworzył posiedzenie, powitał Wszystkich zgromadzonych, poprosił  

o potwierdzenie obecności. 

 

2. Przyjęcie protokołu z LXVIII Sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 26 października 

2023 r. - dyskusja. 

 

Brak dyskusji 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXVIII Sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 26 października 

2023 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Marek 

Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 



Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 

NIEOBECNI (2) 

Anna Sianos , Denis Tomala 

 

3. Przyjęcie protokołu z LXIX Sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 06 listopada 2023 

r. - dyskusja. 

 

Brak dyskusji 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXIX Sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 06 listopada 2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Marek 

Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 

Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 

NIEOBECNI (2) 

Anna Sianos , Denis Tomala 

 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał Rady Gminy Ustronie Morskie oraz 

informacja o przeprowadzonych przetargach – dyskusja. 

 

Sprawozdanie z wykonania uchwał oraz informacja o przeprowadzonych przetargach 

przedstawiła Wójt Gminy, Bernadeta Borkowska. 

 

Brak dyskusji 

 

5. Głos mieszkańców. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Szydłowski 

- Bernadeta Borkowska 

 

Dyskusja dotyczyła obniżenia stawki podatku rolnego; 

 ul. Polnej i uszkodzonych studzienek umieszczonych na drodze; 

 rozszerzenia fotowoltaiki, planowania założenia fotowoltaiki na budynkach jednostek 

pomocniczych gminy, braku środków w budżecie przeznaczonych na remont dachu 

Gminnego Ośrodka Kultury, odszkodowanie z tytuły niepoprawnie wykonanego 

dachu na budynku GOK. 

 

6. Przedstawienie projektów uchwał: 

 

a) Druk nr 1 – w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obrębu ewidencyjnego Ustronie Morskie i części obrębów Wieniotowo i 



Gwizd – część A oraz miejscowego planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Ustronie Morskie - dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami 

Zagospodarowania Przestrzennego i Rolnictwa, Monika Łada. 

Komisja Budżetu wydała opinię pozytywną. 

 

Brak dyskusji 
 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1 – w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obrębu ewidencyjnego Ustronie Morskie i części obrębów Wieniotowo i 

Gwizd – część A oraz miejscowego planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Ustronie Morskie. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Marek 

Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 

Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Anna Sianos  

 

b) Druk nr 2 - w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Ustronie Morskie na 2023 rok 

- dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy, Elżbieta Macek. 

Komisja Budżetu wydała opinię pozytywną. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Elżbieta Macek  

- Marek Leciaho 

 

Dyskusja dotyczyła wyjaśnienia wydatków dot. dział 400, rozdz. 495 zwiększenie planu 

wydatków kosztów obsługi zwrotu, kosztów za posiedzenia konwentu posiedzeń Spółdzielni 

Biodar, określenia źródła wypłaconych wynagrodzeń, kwoty do zapłaty za konwent przez 

Gminę, przedstawienia protokołów z konwentów, rozliczenia konwentów, podstawy prawnej 

do wypłaty wynagrodzeń, organizatora, terminów i miejsca konwentów – siedziba Gminnej 

Energii oraz Spółdzielni energetycznej Biodar, kosztów za wynajmowanie Sali, mediów itp. 

 

Złożenie Wniosku przez Wójta i Skarbnika o dokonanie autopoprawki do przedłożonego 

projektu uchwały i wycofanie z działu 495 kwotę 96.700,00 zł – koszty związane z obsługą 

spółdzielni energetycznej Biodar.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
zmian w uchwale budżetowej Gminy Ustronie Morskie na 2023 rok po autopoprawce. 

 

Wyniki głosowania 



ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Marek 

Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 

Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Anna Sianos  

 

c) Druk nr 3 – w sprawie zmian w uchwale wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ustronie 

Morskie na lata 2023 - 2036 - dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy, Elżbieta Macek. 

Komisja Budżetu wydała opinię pozytywną. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Elżbieta Macek  

 

Dyskusja dotyczyła wprowadzonych autopoprawką zmian w projekcie uchwały dot. zmian 

w uchwale budżetowej zmianie ulegnie również projekt uchwały dot. zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej. 

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 3 – w sprawie zmian w uchwale wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ustronie 

Morskie na lata 2023 - 2036 po autopoprawce  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Roman 

Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, 

Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Leciaho 

NIEOBECNI (1) 

Anna Sianos  

 

d) Druk nr 4 -w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego 

w 2024 r. - dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy, Elżbieta Macek. 

Komisja Budżetu wydała opinię pozytywną. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Elżbieta Macek  

- Barbara Płomińska 

 



Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformowała o analizowaniu projektu 

uchwały na posiedzeniu w/w komisji, gdzie projekt również uzyskał pozytywną opinię. 

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 4 -w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego 

w 2024 r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Marek 

Leciaho, Barbara Płomińska, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

PRZECIW (2) 

Roman Marciniak, Krzysztof Psykała 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Rymaszewski 

NIEOBECNI (1) 

Anna Sianos  

 

e) Druk nr 5 - w sprawie określenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg 

publicznych, których zarządcą jest Gmina Ustronie Morskie - dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawił Jakub Łuksza, Referat Inwestycji i Gospodarki Komunalnej 

 

Brak dyskusji 

 

Głosowano w sprawie: 

Druk nr 5 - w sprawie określenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg 

publicznych, których zarządcą jest Gmina Ustronie Morskie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Marek 

Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, 

Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Płomińska 

NIEOBECNI (1) 

Anna Sianos  

 

f) Druk nr 6 – w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Ustronie Morskie 

nieruchomości - dyskusja, podjęcie uchwały. 

 



Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami 

Zagospodarowania Przestrzennego i Rolnictwa, Monika Łada. 

Komisja Budżetu wydała opinię pozytywną. 

 

Brak dyskusji 

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 6 – w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Ustronie Morskie 

nieruchomości - dyskusja, podjęcie uchwały..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Marek 

Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 

Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Anna Sianos  

 

g) Druk nr 7– w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Ustronie Morskie 

nieruchomości - dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami 

Zagospodarowania Przestrzennego i Rolnictwa, Monika Łada. 

Komisja Budżetu wydała opinię pozytywną. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

 

Dyskusja dotyczyła wpisania poprawnej nazwy miejscowości w uzasadnieniu - Wieniotowo. 

 

Głosowano w sprawie: 

Druk nr 7– w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Ustronie Morskie 

nieruchomości - dyskusja, podjęcie uchwały..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Marek 

Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 

Andrzej Staszak, Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jolanta Szymczak 

NIEOBECNI (1) 

Anna Sianos  



h) Druk nr 8 – w sprawie zasad przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowych 

oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych warunków sprzedaży nieruchomości 

gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych.- dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami 

Zagospodarowania Przestrzennego i Rolnictwa, Monika Łada. 

Komisja Budżetu wydała opinię pozytywną. 

 

Brak dyskusji 

 

Głosowano w sprawie: 

Druk nr 8 – w sprawie zasad przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowych 

oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych warunków sprzedaży nieruchomości 

gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych.- dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Marek 

Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 

Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Anna Sianos  

 

i) Druk nr 9 – w sprawie określenia szczegółowych warunków sprzedaży nieruchomości 

gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych - dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami 

Zagospodarowania Przestrzennego i Rolnictwa, Monika Łada. 

Komisja Budżetu wydała opinię pozytywną. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Monika Łada 

 

Przedstawiono autopoprawkę w projekcie w paragrafie 3 

„W przypadku rozłożenia ceny na raty pierwsza rata powinna zostać wniesiona w kwocie nie 

niższej niż 20% wysokości kwoty ceny sprzedaży wraz z należnym oprocentowaniem od 

pozostałej części ceny, nie później niż w dniu zawarcia umowy sprzedaży nieruchomości 

gruntowej, pozostałe raty roczne nie mogą być niższe niż 20% ceny sprzedaży.” 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Druk nr 9 – w sprawie określenia szczegółowych warunków sprzedaży nieruchomości 

gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych po autopoprawce - dyskusja, podjęcie 

uchwały..  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Marek 

Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 

Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Anna Sianos  

 

j) Druk nr 10 - w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego oraz 

określenia zasad zwrotu wydatków dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

"Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 - dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, Izabela 

Poznańska 

Komisja Publiczna wydała opinię pozytywną. 

 

Brak dyskusji 

 

Głosowano w sprawie: 

Druk nr 10 - w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego oraz 

określenia zasad zwrotu wydatków dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

"Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 - dyskusja, podjęcie uchwały..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Marek 

Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 

Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Anna Sianos  

 

k) Druk nr 11 - w sprawie programu osłonowego w ramach wieloletniego rządowego 

programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 - dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, Izabela 

Poznańska 

Komisja Publiczna wydała opinię pozytywną. 

 

Brak dyskusji 
 



Głosowano w sprawie: 
Druk nr 11 - w sprawie programu osłonowego w ramach wieloletniego rządowego programu 

"Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 - dyskusja, podjęcie uchwały..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Marek 

Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 

Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Anna Sianos  

 

l) Druk nr 12 – w sprawie wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o 

podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustaw: kodeksu postępowania 

cywilnego, kodeksu pracy, ustawy o postępowaniu egzekucyjnym w administracji i innych 

powiązanych tematycznie. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Barbara 

Płomińska 

Komisja Skarg, Wniosków i petycji wydała opinię pozytywną stosunkiem głosów 2-za, 1-nie 

biorę udziału. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Barbara Płomińska 

 

Wyeliminowano błędy pisarskie polegające na wykreśleniu powtarzającego się słowa oraz 

literówki w wyrazie mln. 

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 12 – w sprawie wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o podjęcie 

inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustaw: kodeksu postępowania cywilnego, 

kodeksu pracy, ustawy o postępowaniu egzekucyjnym w administracji i innych powiązanych 

tematycznie po autopoprawce. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, 

Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej 

Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Olga Grajek 

NIEOBECNI (1) 

Anna Sianos  

 

m) Druk nr 13 – w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 26 października 2023 r. 

 



Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Barbara 

Płomińska 

Komisja Skarg, Wniosków i petycji uznała wniosek za bezzasadny. 

 

Brak dyskusji 
 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 13 – w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 26 października 2023 r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Andrzej Staszak 

NIEOBECNI (1) 

Anna Sianos  

 

n) Druk nr 14 - w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Ustronie Morskie 

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024” - dyskusja, podjęcie 

uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Anna Kowalska, Kierownik Referatu organizacyjno-

administracyjnego. 

Komisja Publiczna wydała opinię pozytywną. 

 

Brak dyskusji 

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 14 - w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Ustronie Morskie z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024” - dyskusja, podjęcie 

uchwały..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Marek 

Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 

Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Anna Sianos  

 

o) Druk nr 15 – w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2024 rok” - dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Jolanta Waligóra Pełnomocnik ds. Ewidencji działalności 



gospodarczej, profilaktyki przeciwalkoholowej i uzależnień, rozwiązywania problemów 

alkoholowych. 

Komisja Publiczna wydała opinię pozytywną. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Barbara Płomińska 

- Andrzej Basarab 

- Mirosław Dziewiałtowicz 

 

Dyskusja dotyczyła niezmienności brzmienia programu od kilku lat; ilości spotkań Al-Anon, 

które nie podlegają rejestracji; literówki w nazwie, używania skrótów w programie; analizy 

danych przedstawionych w programie; analizy corocznego wzrostu wydatków do malejącej 

kwoty dożywienia dzieci w związku z aktualnym zapotrzebowaniem; wynagrodzeń dla 

specjalistów; wydawania pieniędzy na dobrych terapeutów, którzy pomagają rodzinom oraz 

dzieciom; dobrej współpracy oraz właściwego prowadzenia programu; pomocy rodzinom, 

która jest ważniejsza niż kwestie finansowe; dobra mieszkańców gminy, pomocy 

psychologicznej nie tylko od uzależnień ale również w innych kwestiach życiowych, 

wysokiego poziomu pracy terapeutów oraz pracowników świetlicy; otwartości na pomysły w 

działaniach pracowników zaangażowanych w program, celowych, koniecznych i 

przemyślanych wydatków. 

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 15 – w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2024 rok” - dyskusja, podjęcie uchwały..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Roman 

Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, 

Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU (1) 

Marek Leciaho 

NIEOBECNI (1) 

Anna Sianos  

 

p) Druk nr 16 - w sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 

rok. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Olga Grajek. 

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 16 - w sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 rok..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Marek 



Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 

Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Anna Sianos  

 

7. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym – dyskusja. 

 

Informacje z działalności w okresie międzysesyjnym przedstawiła Wójt Gminy, Bernadeta 

Borkowska. 

 

Brak dyskusji 
 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Andrzej Staszak 

- Kinga Kurkowska 

- Marek Leciaho 

- Andrzej Basarab 

- Mirosław Dziewiałtowicz 

- Jakub Łuksza 

 

Dyskusja dotyczyła wycinki drzew na ul. Bolesława Chrobrego w nawiązaniu do składanych 

interpelacji i odpowiedzi, opinii dendrologicznej wydanej do wspomnianej wycinki – opinia 

dendrologiczna sprawdza stan drzew i określa stan faktyczny drzew przeznaczonych do 

wycinki; analizy umów, projektów i kosztów dot. szybu windy w budynku ośrodka zdrowia; 

konsekwencji zawartych umów; przedstawienia dwóch interpelacji, które zostały złożone 

w formie pisemnej do Urzędu Gminy-do wglądu na stronie urzędu; wydania kserkopii opinii 

mecenasa odczytanej publicznie przez Wójt; odpowiedzi udzielonej na komisji odnośnie 

złożenia wniosku do ksiąg wieczystych – wprowadzenia w błąd radnego i opinię publiczną; 

Wycinki drzew na ul. B. Chrobrego i ewentualnych nasadzeń zaplanowanych w projekcie; 

Terminu inwestycji dot. „bezpieczny pieszy”, 3 etapów inwestycji, wykonania przejść dla 

pieszych do końca roku 2023. 

 

9. Wolne wnioski i informacje. 

 

Przewodniczący Rady Gminy, pan Krzysztof Grzywnowicz, składa wniosek o powołanie 

Komisji Rewizyjnej w sprawie przeprowadzenia czynności kontrolnych odnośnie tematu 

często pojawiającego się na interpelacjach tj.: budynku ośrodka zdrowia. 

Wójt Gminy potwierdza w/w wniosek, przypominając o możliwość sprawdzenia wszystkich 

informacji na BIP Urzędu Gminy. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Grzywnowicz 

- Bernadeta Borkowska 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
kontroli inwestycji prowadzonych w budynku Ośrodka Zdrowia położonym przy ulicy 

Osiedlowej 2B - wniosek do Komisji Rewizyjnej o przeprowadzenie kontroli.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 



ZA (7) 

Andrzej Basarab, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Barbara Płomińska, Andrzej 

Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Mirosław Dziewiałtowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Tomasz Rymaszewski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Psykała, Anna Sianos  

 

Przewodniczący Rady Gminy, Pan Krzysztof Grzywnowicz, składa wniosek o uzupełnienie 

składu Komisji Rewizyjnej 

Radny A. Basarab zgłasza kandydaturę radnego Marka Leciaho, który nie wyraził aprobaty. 

Radna O. Grajek zgłasza kandydaturę radnego Andrzeja Staszaka, który nie wyraził aprobaty. 

Radna O. Grajek zgłasza kandydaturę radnej Barbary Płomińskiej, która potwierdziła chęć 

uczestnictwa. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
o uzupełnienie składu Komisji Rewizyjnej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Marek 

Leciaho, Roman Marciniak, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, 

Denis Tomala 

NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU (1) 

Barbara Płomińska 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Psykała, Anna Sianos  

 

Zarządzono przerwę, w której zostaną przygotowane projekty uchwał dot. uzupełniania 

składu komisji poprzez rozszerzenie porządku obrad. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
rozszerzenia porządku obrad o punkty: Druk nr 17 i Druk nr 18 – w sprawie uzupełnienia 

składu Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Publicznej Rady Gminy Ustronie Morskie - 

dyskusja, podjęcie uchwały..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Marek 

Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 

Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (1) 

Anna Sianos  

 

10. Druk nr 17 - w sprawie powołania członka Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Ustronie 

Morskie. 

 



Brak dyskusji 
 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 17 - w sprawie powołania członka Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Ustronie 

Morskie..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Marek 

Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, 

Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU (1) 

Barbara Płomińska 

NIEOBECNI (1) 

Anna Sianos  

 

11. Druk nr 18 - w sprawie powołania członka Komisji Publicznej Rady Gminy Ustronie 

Morskie. 

 

Brak dyskusji 
 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 18 - w sprawie powołania członka Komisji Publicznej Rady Gminy Ustronie 

Morskie..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Marek 

Leciaho, Roman Marciniak, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak, Denis Tomala 

NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU (1) 

Tomasz Rymaszewski 

NIEOBECNI (1) 

Anna Sianos  

 

 

12. Zamknięcie Sesji 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Ustronie Morskie 

Krzysztof Grzywnowicz 

 

 

 

Przygotował(a): Agnieszka Smołucha 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


